
Protokol Nr 47116
pos iedzen ia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 7 marca 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzvszlof Ptochocki

czlonkowie Zarzqdu : t-ukasz Bogucki
Marek Pachnik
Piotr WreczoreK

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
llona Kolodziejczyk - pracownik PCPR w Minsku Maz.
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czestaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Mirisku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gt. ksiggowa SPZOZ w Minsku Maz.
Janusz Zdzieborski - dyr. PCPR w Minsku Maz.
Andrzej SoloneJc- dyr. ZDP w Mihsku Maz
Wojciech Dqbski -z-ca nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Wojciech Osirlski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Artu r Gajown iczek - nacz. Wydz, Adm in istracyj no-Gospod arczego

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcieposiedzenia
2 Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzia.lalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Sprawa wycinki drzew rosnqcych przy ul Zwirowej w Minsku Mazowieckim
5 Informacja o wykonaniu planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki

Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim 2a2015 rok
6 Przedstawienie sprawozdania z negoclacji w sprawie odszkodowania za budynki

na ul Stankowizna w Minsku Maz
7 . Pod.lgcie uchwaly w sprawre zaopiniowania propozycji zaliczenia drog na terenie Miasta

Sulejowek do kategorii drog gminnych.
8. lnformacja z realizacii zadah publicznych przez organizac)e pozarzqdowe w 2015 r.

9 Podjgcie uchwal w sprawie rozstrzygnigcia otwartych konkursow oferi i udzielenia dotacji na
realizacjg w 2016 r. zadan publicznych w zakresie:

- dzialalnoSci na rzecz osob niepelnosprawnych,
- ochrony i promocji zdrowia,
- dzia{alnosci na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania kontaktow i wspolpracy miqdzy

spoleczenstwami,
- turystyki i krajoznawstwa oraz dzialalnosci na rzecz dzieci i mlodzie2y w iym wypoczynku

dzieci i mlodzieZy,
- kultury, sztuki ochrony dobr kultury i dziedzictwa narodowego,
- wspierania i upowszechniania kultury fizycznel

10. Informacja z wykonania dotacji udzielonych z budzetu Powiatu Minskiego w 2015 r. na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytkow

1'1 Podjqcie uchwaly w sprawie powolania komisji do zaopiniowania wnioskow o udzielenie
dotacji z budzetu Powiatu Minskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabylku wpisanym do rejestru zabytkow

12 Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego Urzgdu Pracy
w Minsku Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu



wspolfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu Spotecznego w ramach Programu
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020

13 Podjqcie uchwaty w sprawie udzielenia upowaznienia Zastqpcy Dyrektora Powiatowego
Urzqdu Pracy w Mihsku Mazowieckim do realizacji projektu wspolfinansowanego ze srodkow
Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja
Rozwoj 2014-2020

14. Podjqcie uchwaty w sprawie przekazania w drodze darowizny Miastu Mihsk Mazowiecki
nieruchomoSci stanowiqcych wlasnoSc powiatu Mihskiego

15 Podjgcie uchwaly w sprawie ogloszenia przetargu na sprzedaz niezabudowanej
nieruchomosci polozonej w Dzigkowiznie, gmina Minsk Mazowiecki.

16 Podjqcie uchwaiy w sprawie wyrazenia zgody na nieodp.latne przekazanie sk.ladnikow majqtku
ruchomego Starostwa Powiatowego w Mihsku Mazowieckim

17 Podjgcie uchwaly w sprawie wspolnego przeprowadzenia postqpowania i udzielenia
zamowienia publicznego
Sprawy inwestycyjne.
Podjgcie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na nieodplatne przekazanie skladnikow maiatku
ruchomego Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim.
Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie powiatu na 2016 rok
Sprawy rozne
Przyjgcie protokolu posiedzenia w dniu 22lutego 2016 r.
Zamkniqcie posiedzen ia

Ad.1
Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednoglosnie

(nieobecny p. t- Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastgpujEcych sprawacn:
- w dniu 4 marca br. uczestniczyN w spotkaniu w Mazowieckiej Spotce Gazownictwa,
ktore poSwiqcone bylo wspotpracy w zakresie planowanych inwestycji w gminie
Minsk Maz., m.in. pociqgnigcia nitki Sredniego cisnienia w kierunku lotniska (przez
Karoling, Osiny, czgsc Niedziatki),
- odbylo sig spotkanie z wojtami i burmistrzami, przewodniczqcymi Rad nt. Planu
zrownowazonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego. Ustalono, ze do dnia
7 marca br. do godz. 12.00 mozna zglosic uwagi do planu.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowa+ o nastqpujqcej sprawte:
- w dniu 4 marca br. odbyly sig finaly rozgrywek ligi siatkowej, w finale Zespol Szkot
Ekonomicznych w Minsku Maz. wygral z ZS w Siennicy.

Ad.4
Z-ca naczelnika Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa Wojciech Dgbski

powiedzial, ze dyreklor Zakladu Gospodarki Komunalnej w Minsku Maz. wystqpit do
Zarzqdu jako wspolwlasciciela nieruchomosci stanowiqcej ul. Zwirowq o wydanie
zezwolenia na wycigcie 2 drzew (wierzba i klon). Wyjasnit, iz dokonat oglgdzin tych
drzew, ktore rosnE przy parkingu i stwierdzil,2e klon jest w zlym stanie technicznym
I zdrowotnym, ma zniszczonq calkowicie koronq. Natomiast wierzba jest w dobrym
stanie i wystarczy wykonac zabiegi pielqgnacylne.
\N zwiqzku z powy2szym zaproponowal wyrazic zgodg na wyciqcie klonu, a nie
wydawac zgody na wycigcie wierzby
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym Zarzqd Powiatu jednogtoSnie
wyrazil zgodg na wyciqcie klonu i nie wyrazil zgody na wycigcie wierzby.
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Ad. 5
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski omowil wykonanie planu finansowego

SPZOZ za 2015 r
- przychody ze sprzeda2y i przychody z nimi zr6wnane wykonano w kwocie
54 905.452 zl, (plan 54.315 000 zl) wska2nik wykonania przychodow wyZszy o 1,1ok,
- koszty z dzialalnolci operacyjnej 56 050 217 zl (plan 56.795 000 zt) wska2nik
wykonania 98,7%,
- pozostate koszty operacyjn e - 2.345.120 zl
- przychody finansowe w kwocie 129.463,56 zl pochodzqce z odsetek od Srodkow
pienigznych na rachunkach bankowych inaliczonych odselekza nieterminowq sptatg
naleznoSci,
- koszty finansowe w kwocie 37.119,50 zl stanowiq zaplacone po przegranej sprawie
o odszkodowanie za blqd lekarski, utworzenie odpisu aktualizujqcego na odsetki od
naleznosci oraz odsetki zaplacone do US po korekcie deklara cji za lata 2010-2013,
- wynik finansowy - strata - 409.187,32 zl (wynik finansowy netto +amorlyzacja -
1.852.007 zl),
- stan zobowiqzan na dzien 31 grudnia 2015 r. - 7 .024.264 zl
- stan nalezno6ci na dzien 31 grudnia 2015 r. - 6.004.3i0 zl
- brak zobowiqzan wymagalnych.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e wartoSc przychodow to
49.814.000 zl, co stanowi 103,7o/o iw przychodach ujgto niezafakturowane uslugi
z tytulu nadwykonan w kwocie 839.000 zl, czy to znaczy, ze gdyby nie te
nadwykonania to strata bytaby duZo wyZsza?

Glowna ksiqgowa SPZOZ - Agnieszka Chojecka-Zaperty powiedziala, Ze
zasadq w ksiqgowo6ci jest, ze musimy przypisywac nalelne przychody za dany
okres w caloSci. WypracowaliSmy przychody wy2sze wla6nie o tq kwotg 839.000 zt i

one sE w przychodach, ale jednoczeSnie sq tez w kosztach, czyli utworzony zostal
odpis aktualizuiqcy na takq wartoSc w pozostalych kosztach operacyjnych. Dla
wyniku finansowego jest to neutralne, dlatego,2e te srodki nie wplynqly, nie sq
nalezne na ten moment, bo nie sq to swiadczenia ratujqce Zycie Wyjasnita, ze gdyby
to byly Swiadczenia ratujqce 2ycie najprawdopodobniej odpisu nie trzeba bytoby
tworzyc, bo NFZ za te swiadczenia po prostu by w przyszlosci zaplacil. Jesli chodzi
o nadwykonania to sq z'. poradni diabetologicznej, poradni endokrynologicznej,
kardiologicznej, dermatologicznej, neurologicznej (62.500 z+), neonatologicznej,
reumatologicznej (64.000 z+), gruzlicy i chorob pluc (51.000 z+), ortopedycznej,
ginekologiczno-potoZnicze1, urologicznej (24.400 z+), laryngologicznej (18.444 zl),
poradni chirurgii ogolnej (82.000 zl), badania endoskopowe: gastroskopia ('1 1.736 zl)
i kolonoskopia (9.000 zl), tomografia komputerowa ('164.313 zl), oddzial chirurgii
ogolnej (21.684 zl), fizykoterapia (164.258 zl).l-qcznie jest to kwota 839.042,33 zl.
Dodala, 2e w 2013 r. nadwykonania wynosiNy 1 .131.600 zl, a w 2014 r. - 622.545 zl.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e trwajq rozmowy na temat zaplacenia za
nadwykonania. WyjaSnit, 2e w zakresie nadwykonan za ubiegte lata bqdzie
przygotowany pozew. Dodal, 2e zwrocono sig do NFZ o zaplalq za nadwykonania za
tomografiq i fizykoterapiq ubiegly rok bo jest to kwota ponad 300.000 zl, ale NFZ
odmowrl.
P. Artur Wiqckowski powiedzial, 2e odno6nie nadwykonan za 2013 i 2014 r. zlo\ony
zostanie pozew, bo nie chce zeby roszczenia sig przedawnity.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig o przedstawienie informacii
dotyczqcej przetargu na budowq pawilonu etap lV.



Z-ca dyr. SPZOZ - Czestaw Mazek powiedziaf, ze wptyngty 4 oferly. Zawartosc
jednej ofefty to ok. 1800 stron. Po sprawdzeniu ofert firmy zostaly wezwane do
zloZenia wyjaSnien lub uzupelnien. Dwie firmy zastrzegly sobie znacznq czQsc
swoich ofeft jako tajemnica przedsigbiorstwa, a zaslrze2enie dotyczy m.in.
kosztorysow, zestawieh sprzgtu, referencji, nazwisk kierownikow budow. Dodal, ze
rzadko siq zdarza, Zeby firmy lak znacznq czqse oferty zaslrzegly, ale co raz czqSciel
to siq zdarza. Wyja6nit, ze podjqte zostaly dzialania, aby firmy wyrazily zgodg na
odtajnienie dokumentow, Nieodtajnienie dokumentow, a rozstrzyganie przetargu
powoduje niepewnoSc KlO, 2e zamawiajqcy nie doloZyl wszelkich staran, Zeby
wyjaSnic tq kwestig. Jezeli nic nadzwyczajnego sig nie wydarzy pod koniec tygodnia
bgdzie rozstrzy gany p rzetarg.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, czy wszystko idzie
tak jak zakladano, czy sqjakieS opoznienia.

P. Czeslaw Mazek powiedzial,2e zakonczenie inwestycji przedluZone jest do
potowy grudnia, jezeli przetarg zostanie rozstrzygnigty i umowa bqdzie podpisana
pod koniec przysztego tygodnia. Firmy majq na realizacjq czas od kwietnia do polowy
grudnia. Dodal, ze tej wielko6ci firmy, ktore biorq udzial w przetargu twierdzq, ze nie
ma Zadnych problemow i inwestycja zostanie zrealizowana.
P. Marek Pachnik powiedzial, 2e w takiej sytuacji mamy miesigczny okres
opoznienia.
Wicestarosta Krzysztof Plochocki zaproponowal, aby zastrzec w umowie
zakonczenie inwestycji na 1 grudnia, a nie 15 grudnia.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e w grudniu musimy miec zgodq na uzytkowanie
obiektu, czyli wszystkie czynnoSci przygotowawcze muszE byc zrealizowane juz od
poczqtku listopada.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq z pytaniem, czy 1 5 grudnia to jest termin
zakonczenia inwestyqi z pozwoleniem na uzytkowanie.
Z-ca dyr. SPZOZ powiedziat, ze 15 grudnia 2016 r. to jest termin zakonczenia
inwestycji wrazz pozwoleniem na uzytkowanre.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq, aby w momencie, kiedy zapadnq
decyzje i rozstrzygnigty zostanie przetarg, przekazactq informacjq, jak najszybciej.

Ad.6
Naczelnik Wydzialu Administracyjno-Gospodarczego Arlur Gajowniczek

powiedzial,2e w dniu 23 lutego br. odbyty siq pierwsze negocjacje z firmq InterRisk
w sprawie odszkodowania za spalone budynki przy ul. Stankowizna w Mrnsku Maz.
Wyjasnit, 2e firma InterRisk uchyla sig od odpowiedzialno6ci za trzy podpalenia
i spalenia.
P. Michal Kozuchowski - czlonek Zarzqdu firmy Inter Broker wyjaSnil, ze spotkanie
negocjacyjne odbyto siq w centrali lnterRisk, negocjowano dalszy etap likwidacji
szkod 3 budynkow, a lqczna kwota odszkodowania, na ktorq zostaly ubezpieczone
spalone budynki to 779.400 zl. Powiedzial, ze InterRisk stoi na stanowisku, 2e
odszkodowanie siq nie nalezy ze wzglqdu na to, ze budynki te przeznaczone byly do
rozbiorki przez okres dlu2szy nie 12 m-cy oraz fakl, 2e w okresre ubezpieczenia
zabezpieczenie przeciw kradzie2owe zostaly zmienione, nie bylo firmy ochroniarskiej,
ktora wcze5niej na etapie ubezpieczenia pilnowala tych budynkow.
P. Michat Kozuchowski powiedzial, 2e firma Inter Broker stoi na stanowisku, ze
zapisy umowy, specyfikacji i polis zostaly tak skonstruowane, 2e mimo tych
wszystkich faktow odpowiedzialnosc polisowa jest. Zapisy klauzul dodatkowych, czy
rozszerzefi ubezpieczenie przewidywaly takie przypadki stqd stanowisko Inter Broker



od samego poczEtku likwidacji tych szkod, ze odpowiedzialnoSc po stronie InterRisk
jest. Drugq kwestiq, ktorq przedstawiciele InterRisk poruszali tj wartoSc tych
budynkow. Budynki zostaly ubezpieczone na wartoSc odtworzeniowq 600 zllmkw.
powierzchni uzytkowej, co daje lqczenie 779.000 zl. Ostatecznie przedstawiciele
InterRisk powiedzieli, ze ich odpowiedzialnoSci nie ma, ale sq sktonni drogq ugodowq
wyptacic za 3 budynki lqcznie 300.000 zl. Stwierdzrl, 2e w chwili obecnej sq dwa
wyjScia:
- ustalenie kwoty granicznejizawarcie ugody,
- sprawa sqdowa, ale ryzyko,2e bqdzie trwato to bardzo dlugo i nie wiadomo, jak sqd
podejdzie do waftoSci budynkow.
P. Michal Kozuchowski powiedzial, ze jedna z lrzech szkod zostala zaplacona
w kwocie 50 000 zl, ale ten likwidator, ktory podjql tq decyzjg ju2 nie pracuje. Firma
lnterRisk twierdzi, 2e ta decyla zostala podjqta wbrew jego kompetencjom. Dodal,
2e swiadczy to rowniez o tym, 2e nie ma jednej linii InterRisk, 2e tej
odpowiedzialnoSci nie ma. W zwiqzku z tym jest duZa szansa na uzyskanie
odszkodowania.
P. Marek Pachnik stwierdzil, 2e nale2y leszcze ponegocjowac z firmq skoro chcq
zaplacic kwotg 300,000 zt
P. PiotrWieczorek powiedzial, ze warto rozwaZyc propozycjq ugodowq.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala,2e podnoszone jest przez InterRisk, ze
budynki byly wytqczone z uzytkowania, ale sktadka nie byla zmniejszona tylko
placona w dotychczasowej wysokoSci.
P. Michat Kozuchowski powiedzial, 2e ubezpieczyciel przyjqt sktadkq za Ie budynki,
stqd tez argumentacja Inter Broker w obronie prezentowanego stanowiska. Poza tym
podnoszono, 2e ubezpieczyciel nie zapytal, czy co6 siq zmienito w warunkach
ubezpieczenia. Na spotkaniu negocjacyjnym poruszona byta kwestia skladki
ubezpieczeniowej. Ubezpieczyciel szybko odpowiedzial,2etqsktadkq moie zwrocic.
Ubezpieczyciel z jednej strony mowi, ze nie ma odpowiedzialnosci, 2e ta wyptata
50.000 zl za budynek byla wypiacona pomylkowo, ale tez nie chcq jej zwrotu.

Skarbnik Powiatu powiedzrala,2e jest propozycja zaplaty 300.000 zl, a mowa
byla o 80-90% wartosci.
P. Michal Kozuchowski powiedzial,2e podwyzszenie do 400.000 zt tej kwoty jest jego
zdaniem realne do uzyskania.
Skarbnik Powiatu powiedziala,2e tq granicznq kwotq powinniSmy ustalic na poziomie
przynajmniej 500.000 zt.

P, Michal Kozuchowski powiedzial, ze wystqpi do firmy InterRisk o kwotg
500,000 zl.
Skarbnik Powiatu wyjasnila, 2e B0% warloSci to kwota ponad 600.000 zt, 90%
wartosci to 700.000 zl, a kwota 500.000 zl to 64ok wartosci.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zaproponowat, aby poj6c w kierunku ugody
i wskazac kwotq 500.000 zl z moZliwoSciq ewentualnego nieznacznego obnizenia
kwoty. Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za przedstawionq przez
Starostg propozycjq Zarzqd Powiatu opowiedzial sig jednoglosnie.

Ad. 7
Dyrektor ZDP w Mirisku Maz. - Andrzej Solonek powiedziat, ze Burmistrz

Miasta Sulejowek zwrocil siq o zaopiniowanie propozycji zmiany kategorii 13 drog na
terenie Sulejowka i zaliczenia ich do kategorii drog gminnych.
Wyjasnit, 2e Zarzqd Drog Powiatowych pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.



Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania propozyqi zaliczenia
drog na terenie Miasta Sulejowek do kategorii drog gminnych.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 283116 w sprawie zaopiniowania
propozycji zaliczenia drog na terenie Miasta Sulej6wek do kategorii drog
gminnych.
Nastgpnie przedstawil propozycjg drog na ktorych wykonane zostanq odnowy.
Kolejno p. Andrzej Solonek przedstawil wstqpnq koncepcjq wykonania chodnika ze
Sciezka rowerowE w Sulejowku. Wyjasnil, 2e sE dwie mozliwosci realizacji tj.
oddzielenie sciezki od chodnika na odcinki do stacji transformatorowej, wykonanie
sciezki rowerowej przy jezdni z nawierzchnia bitumicznq, a przelozenie chodnika
poza rowem (bezpieczniejsze rozwiqzanie) lub nie rozdzielanie sciezki i chodnika.
Ponadto dodal, 2e bgdzie potrzeba pozyskania co najmniej 2 m pasa do
poszerzenia,2eby od stacji mozna byto zmiescic i sciezkg rowerowq i chodnik.
Dyrektor ZDP zwrocit sig o opiniq.
P. t-ukasz Bogucki powiedzial, 2e nalezy wykonac w taki sposob jak wykonane sE
w calym Sulejowku.

Ad. 8

P. llona Kotodziejczyk przedstawila informacjg z realizacji zadan w zakresie
dzialania na rzecz osob niepetnosprawnych w 2015 r..
- Mazowieckie Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Mlodzie2y z Mozgowym
Porazeniem Dziecigcym "Krok Dalej" zrealizowalo zadanie pn "Przypzny czas.
Sprawozdanie zostalo zlo2one w terminie, zadanie zostalo wykonane zgodnie
z harmonogramem. Pod wzglqdem merytorycznym zadanie zostalo wykonane
zgodnie z umowE. Catkowity koszt realizacji zadania nieznacznie wzrosl
z planowanego 22420 zl do 22.494,83 zl. Zwiqkszeniu ulegla wysokosc wkladu
wtasnego, w zwiqzku z czym procentowy udzial dotacji zmniejszyl sig z planowanego
57.98% do 57.79%.
- Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych umyslowo "Dzieciom radosc"
zrealizowalo zadanie pn. "Doswiadczam". Sprawozdanie zostalo zlo2one w terminie.
Zadanie zostalo zrealizowane zgodnie z harmonogramem z uwagami: planowana
lekcja muzealna zostala odwolana z powodu remontu muzeum i zostata zamieniona
na lekcjg "Nie Swigci garnki lepiq", zajqcia muzealne w Warszawie odbyly sig
bezplatnie w ramach projektu Ministerstwa Kultury. Calkowity koszt zadani zmniejszyl
siQ z planowanego 8.240 zl do 7.812 zl, Stowarzyszenie dokonalo zwrotu
niewykorzystanej kwoty dotacji w wysokosci 200 zl. tJdzial dotacji nieznacznie wzrost
z planowanego 48,54oh do 48,64oh, jest to niezgodne z zapisem $ 4 ust. 2 umowy.
Zgodnie z zapisem $ 10 ust. 5 umowy przeKroczenie tego limitu uwaLa sig za
pobranie dotacji w nadmiernej wysokoSci. W zwiqzku ztym Stowarzyszenie dokonato
zwrotu kwoty 8 zl, aby zachowac limit przewidziany w umowie.
- stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Niepelnosprawnym "Mozesz wiqcej"
zrealizowalo zadanie "Lekcja na czterech lapach". Sprawozdanie zostalo zloaone
w terminie , zadanie zostalo wykonane zgodnie z harmonogramem i umowq.
Nastqpnie p. Urszula Soroka przedstawila informacjg o realizacji przez organizacje
pozarzqdowe zadan w zakresie kultury, sztuki ochrony dobr kultury (co do ktorych
byty uwagi):
- Stowarzyszenie na rzecz dzieci uposledzonych umyslowo "Dzieciom radoSc"
zrealizowalo zadanie Vlll Integracyjny Koncert Mikolajkowy. Zadanie zostalo



wykonane zgodnie z umowE oraz aneksem z uwagq , ze dodatkowo zaproszono
osoby z DPS w Kqtach. Sprawozdanie zostalo zloZone w terminie. Calkowity koszt
realizaqi zadania nieznacznie wzrosl z planowanego 20.738 zl do 20.819,50 zl,
a procentowy udzial dotacji zmniejszyl siq z planowanego 54,97o/o do 54,760/o.
- Stowarzyszenie "Koniczynka" dzialajqce na rzecz dzieci z niepetnosprawno6ciq
umystowq w Minsku Maz. zrealizowato zadanie lV Miqdzyszkolny Konkurs Piosenki
Obcojgzycznej. Zadanie zostalo wykonane zgodnie z umowE oraz aneksem z uwagq,
2e harmonogram realizaqi zadania zakladal zamieszczenie artykutow wtaz ze
zdjqciami z realizacji zadania w prasie lokalnej , co nie zostalo wykonane. Zamiast
tego relacja zostala zamieszczona na stronie powiatu iplacowki. Calkowity koszt
zadania nieznacznie wzrosl z planowanego 3.500 zl do 3.542,42 zl, a udzial srodkow
z dotacji zmniejszyl sig z planowanego 71,43ok do 70,57o/o. Sprawozdanie zostalo
zloZone w terminie.
- Stowarzyszenie Inicjatyw Wszelkich "Drzewo Pokolen" w Kaluszynie zrealizowalo
zadanie Vll Dzien Kultury Zydowskiej "Sukkot" radosne Swigto symboli i zbiorow
rolniczych w ramach cyklu spotkan Miasteczka Dwoch Kultur. Zadanie zostalo
wykonane zgodnie z umowq oraz aneksami z uwagE, ze dokonano zmiany terminu
realizaqi jednego z dzialan t1. warsztatow w Muzeum 7ydow Polskich oraz nie
wystqpili w szkole zydowskiej (szkola brata rownieZ udzial w spotkaniu na Zamku
Krolewskim). Zmiany nie wptyngly na termin realizagi i cele zadania. Catkowity koszt
realizacji zadania wzrosl z planowanego 7.790 zl do 8.'180,40 zt, procentowy udzial
dotacji zmniejszyt siq z planowanego 70,60% do 67,23ok Sprawozdanie zostalo
zloLone jeden dzien po terminie.
- Stowarzyszenie na rzecz dzieci uposledzonych umyslowo "Dzieciom Radosi"
w lgnacowte zrealizowaNo zadanie "lntegracyjna Czerwcowka". Zadanie zostato
zrealizowane zgodnie z umowq oraz aneksem z uwagE, ze dokonano zmiany terminu
jednego zdzialan tj. termin podpisania umowy zWupq Fokus izespolu Power Play
z 17-30.04 na 11.05.2015 r. Catkowity koszt zadania wzrost z planowanego 21.800 zl
do 22.077,55 zl, udzial Srodkow z dotacji zmniejszyl sig z planowanego 77,52oh do
76,55%. Sprawozdanie zostalo zloZone w termrnre.
- Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Podciernie i Okolice zrealizowalo zadanie "Folder
i pocztowki okolicznoSciowe promujqce dorobek kulturalny oraz historiq z oka4i
500-lecia obchodow parafii Kuflew potozonej na terenach powiatu minskiego".
Zadanie zostalo wykonane zgodnie z umowE oraz aneksem z uwagE, ze zwiqkszono
iloSc stron folderu z planowanych 12 do 20. Sprawozdanie zlo2ono w terminie.
P. Urszula Soroka przedstawila informacje o realizaqi przez organizacje
pozarzqdowe zadan w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej
w 2015 r. (co do ktorych byly uwagi):
- Towarzystwo Przylaciol Sulejowka zrealizowalo zadanie Vlll Bieg Marszalka.
Zadanie zostalo wykonane zgodnie z umowq oraz aneksem z uwagE, 2e ze wzglqdu
na brak uczestnikow w kategorii wiekowej K-70 nie przeprowadzono biegu. Ponadto
Towarzystwo zorganizowalo imprezy towarzyszqce tj turniej tenisa ziemnego,
Mistrzostwa Polsat News, pokaz pamiqtek, rekonstrukcjg dzialan, wystqpy uczniow
i orkiestry WP, plac zabaw dla dzieci. Catkowity koszt zadania wzrosl z planowanego
54.100 zl do 69.033,08 zl. Wzrosta wysoko6c udzialu wlasnego, w zwiqzku ztym
udzial procentowy dotacji zmniejszyl sig z planowanego 20,33oh do 15,94oh.
Sprawozdanie zostalo zlo2one w terminie.
- Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty zrealizowalo zadanie - cykl powiatowych
turniejow w pilce noznej dla dzieci ze szkol podstawowych pn. "Powiatowe
Mistrzostwa w Pitce Noznej Szkot Podstawowych o Puchar Starosty Miriskiego".



Zadanie zostalo wykonane zgodnie z umowE oraz aneksem z uwagq, ze oferta
zakladala, 2e kaZdy turniej bqdzie sgdziowato 2 uprawnionych sgdziow pilkarskich,
natomiast w rezultacie sqdziowaf tylko jeden. Catkowity koszt realizaqi zadania
wzrosl z planowanego 8 950 zl do 9.821,38 zl. Procentowy udzial dotacji zmniejszyl
sig z planowanego 78,21o/o do 71,27o/o. Sprawozdanie zostalo zlo2one w terminie.
- Minskie Towarzystwo Szachowe zorganizowalo zadanie - Organizaqa
i przeprowadzenie cyklu turniejow szachowych na terenie powiatu minskiego.
Zadanie zostato wykonane zgodnie z umowE i aneksem z uwagE, ze harmonogram
zadania zakladal zamieszczenie informacli z turniejow w prasie lokalnej, a nie zostato
wykonane Informacja zostala zamieszczona na stronach internetowych. Catkowity
koszt realizacji zadania wzrost z planowanych 5.760 zt do 8.719,50 zl. Procentowy
udzial dotacji zmniejszyt siq z planowanych 34,72o/o do 22,94o/o. Sprawozdanie
zostalo zlo2one w terminie.
- Stowarzyszenie Biegacz Ceglow zrealizowalo zadania lV Ceglowski Bieg
Niepodleglo6ci zadanie zostalo wykonane zgodnie z umowE oraz aneksem z uwagE,
ze ofefta zakladalaudzial150 zawodnikow, w rezultacie udziatwziglo 114. Catkowity
koszt zadania nieznacznie wzrosl z 10.254,86 zl do 10.468,48 zt Procentowy udzial
dotacji zmniejszyl sig z planowanego 29,25o/o do 28,53o/o. Dotacja nie zostaNa
w calosci wykorzystana i dokonano zwrotu kwoty 13 zl. Sprawozdanie zostaNo
zlo2one w terminie.
- Powiatowy Szkolny Zwiqzek Sportowy - zadanie wspieranie udzialu sportowcow
reprezentujqcych powiat minski w zawodach o zasiqgu wojewodzkim. Zadanie
zostalo wykonane zgodnie z umowq i aneksem z uwagq, 2e oferla zakladala udzial
mlodzie2y w 5 zawodach (przejazdy) a w rezultacie wzigli udziat w 7. Catkowity koszt
zadania wzrosl z planowanego 4.000 zl do 4.500 zl, a procentowy udzial dotacji
zmniejszyl siq z planowanego 75o/o do 66,670/o. Sprawozdanie zostalo zlo2one
w terminie.

Zarzqd Powiatu jednogtoS nie przylql przedstawionq informacjg.

Ad. 9
P. llona Kolodziejczyk poinformowala, ze organizacje pozarzqdowe, ktore

przystqpily do konkursu w zakresie dzialalnoSci na rzecz osob niepelnosprawnych
zaa kceptow aly zapropo n owa ne s rod ki fi n a nsowe.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal zaproponowane pzez organizacje
pozarzqdowe zmiany w kosztorysach i harmonogramach poszczegolnych zadan.
Nastgpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie rozstrzygnigcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjq w 2016 r. zadan publicznych
w zakresie dzialalnoSci na rzecz osob niepeNnosprawnych.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym czlonkowie Zarzqdu gtosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly 

,

- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwafy,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly.
GNosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 284/16 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacje w 2016 r., zadan
pubf icznych w zakresie dziaNalno6ci na rzecz osob niepeNnosprawnych.



Z-ca naczelnika Wydziatu OSwiaty i Promocji Urszula Soroka
poinformowala, 2e organizacja pozarzqdowa, ktora przystqpita do konkursu
w zakresie ochrony i promocji zdrowia zaakceptowala zaproponowane Srodki
finansowe.
Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie rozstrzygniqcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjg w 2016 r. zadan publicznych
w zakresie ochrony i promocji zdrowia,
Przewodniczqcy Zarzqdu Powiatu przeprowadzit gtosowanie nad projektem uchwaly.
Czlonkowie Zarzqdu glosowal i nastqpujqco:
- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjqciem uchwaly ,

- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Lukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 285/16 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjg w 2016 r. zadan
publicznych w zakresie ochrony i promocji zdrowia.

P. Urszula Soroka poinformowala, 2e organizacja pozarzqdowa, ktora
przystqpila do konkursu w zakresie dzialalno6ci na rzecz integracji europejskiej oraz
rozwijania kontaktow i wspotpracy miqdzy spoteczenstwami zaakceptowaNa
zaproponowane Srodki finansowe.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal zaproponowane przez organizacje zmiany
w kosztorysie i harmonogramie zadania.
Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaty w sprawie rozstrzygnigcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjq w 2016 r. zadan publicznych
w zakresie dzialalnosci na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania kontaktow
i wspotpracy migdzy spoleczenstwami.
Przewodniczqcy Zarzqdu Powiatu przeprowadzil glosowanie nad projektem uchwaly.
Czlon kowie Zarzqdu glosowa I i nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjqciem uchwaly ,

- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,

- Czlonek Zarzqdu - l-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Protr Wieczorek - za podjgciem uchwaly.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 286/16 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacje w 2016 r. zadah
publicznych w zakresie dzialalno5ci na rzecz integracji europejskiej oraz
rozwijania kontaktow i wspolpracy migdzy spoleczenstwami.

Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji poinformowala, 2e organizaqa
pozarzqdowa, ktora przystqpila do konkursu w zakresie turystyki i krajoznawstwa
oraz dzialalnoSci na rzecz dzieci i mlodzie2y, w tym wypoczynku dzieci i mlodziezy
zaa kceptow ala zapro pon owa ne S rod ki fi n a nsowe.



Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie rozstrzygniqcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjg w 2016 r. zadan publicznych
w zakresie turystyki i kraloznawstwa oraz dziaNalno6ci na rzecz dzieci i mlodzieZy,
w tym wypoczynku dzieci i mlodzie2y.
Przewodniczqcy Zarzqdu Powiatu pfzeprowadzii glosowanie nad projektem uchwaiy.
Cztonkowie Zarzqdu glosowa I i nastqpujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwaty ,

- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,

- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 287116 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacjg w 2016 r. zadah
publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz dzialalno6ci na rzecz
dzieci i mNodziezy, w tym wypoczynku dzieci i mlodzie2y"

P. Urszula Soroka poinformowala, 2e organizacje pozarzqdowe, ktore
przystqpity do konkursu w zakresie kultury, sztuki, ochrony dobr kultury i dziedzictwa
narodowego zaakceptowaty zaproponowane Srodki finansowe dostosowujqc oferly
do przyznanych srod kow.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal zaproponowane pzez organizacje
pozarzqdowe zmiany w kosztorysach i harmonogramach poszczegolnych zadan.
Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie rozstrzygniqcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizaqq w 2016 r. zadan publicznych
w zakresie kultury, sztuki, ochrony dobr kultury i dziedzictwa narodowego.
Przewodniczqcy Zarzqdu Powiatu przeprowadzil gtosowanie, w ktorym cztonkowie
Zarzqdu glosowa I i nastgp uj qco :

- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaty ,

- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - l-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Protr Wieczorek - za podjgciem uchwaty.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 288/16 w sprawie rozstrzygniqcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacje w 2016 r. zadah
publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dobr kultury i dziedzictwa
narodowego.

Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji wyjasnila, 2e organizacje
pozarzqdowe, ktore przystqpify do konkursu w zakresie wspierania
i upowszechniania kultury fizycznej zaakceptowaly zaproponowane Srodki finansowe
dostosowujqc oferty do przyznanych Srodkow.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal zaproponowane przez organtzac1e
pozarzqdowe zmiany w kosztorysach i harmonogramach poszczegolnych zadan.



Nastgpnie odczytany zostal projekt uchwaty w sprawie rozstrzygnigcia otwartego
konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizaqg w 2016 r. zadan publicznych
w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za przyjqciem projektu uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i n astqp uj qco :

- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - l-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 289/16 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacje w 2016 r. zadan
pubf icznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej.

Ad. 10
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka przedstawila

informacjg zwykorzystania dotacji udzielonych w 20'15 r. na prace konsenvatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytkow
W 2015 r. udzielone zostaiy dotacje:
- Parafii Rzymskokatolickiej 5w. Marcina i Mikolaja w Kuflewie na konserwacjq
kamiennej rze2by 5w. Jana Nepomucena i kamiennego cokolu przy kosciele
parafialnym. Koszt calkowity prac 49.370,62 zl, z czego przyznana dotacja w kwocie
10.000 zl zoslala wykorzystana zgodnie z umowq. Sprawozdanie z wykorzystania
dotacli zlo2one zostato w terminie.
- Parafii Rzymskokatolickiej pw. Sw. Stanisiawa Kostki w Okuniewie na remont
schodow w budynku kosciola. Koszt calkowity prac 25.057,19 zl, z czego przyznana
dotacja w kwocie 14.750 zl zoslala wykorzystana zgodnie z umowq. Sprawozdanie
zwykorzystania dotacji zostalo zloZone w terminie.

zarzqd Powiatu jednogNosnie przyjql przedstawionq informacjg
z wykorzystania dotacji udzielonych w 2015 r. na prace konsenivatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytkow.

Ad.11
Z-ca nacz. Wydzialu OSwiaty i Promocji - Urszula Soroka przedstawifa projekt

uchwaly w sprawie powotania komisji do zaopiniowania wniosk6w o udzielenia
dotacji z budZetu Powiatu Minskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkow.
WyjaSnila, ze w sklad komisji wejdq:
- przewod niczqcy - Krzysztof Ptochocki
- czlonkowie: Urszula Soroka, lwona Warszawska-Lulko, Wincenty Bartnicki, Elzbieta
Smorqg.
Dodala, 2e komisja w terminie do 15 kwietnia br. przedstawi Zarzqdowi opinig
d otyczqcq zloZony ch wn ioskow.

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednoglosnre.



Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNq Nr 290/16 w sprawie powoNania komisji
do zaopiniowania wnioskow o udzielenia dotacji z bud2etu Powiatu Minskiego
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytkow.

A.d.12
Starosta Antoni Jan Tarczynski odczytat projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku
Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu
wspotfinansowanego ze srodkow Europejskiego Funduszu Spotecznego w ramach
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020. Nastgpnie
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaNy Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jed nogloSn ie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 291/16 uchwaNy w sprawie udzielenia
upowa2nienia Dyrektorowi Powiatowego Urzgdu Pracy w Mifisku Mazowieckim
do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu wspolfinansowanego ze
Srodk6w Europejskiego Funduszu SpoNecznego w ramach Programu
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020.

Ad. 13
Starosta odczylaN projekt uchwafy w sprawie udzielenia upowaznienia

Zastgpcy Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Mazowieckim do realizacji
projektu wspotfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w
ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020. Nastgpnie
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 292116 z dnia w sprawie udzielenia
upowa2nienia Zastqpcy Dyrektora Powiatowego Urzgdu Pracy w Mirisku
Mazowieckim do realizacji projektu wsp6Nfinansowanego ze Srodkow
Europejskiego Funduszu SpoNecznego w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozw6j 2014-2020.

Ad. 14
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

przedstawil projekt uchwaly w sprawie przekazania w drodze darowizny Miastu Minsk
Mazowiecki nieruchomoSci stanowiqcych wtasno6c Powiatu Miriskiego. Wyjasnil, 2e
chodzi o przekazanie dzialek, ktore nie sq ju2 drogami powiatowymi. Nastgpnie
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jed noglo6nie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 293116 w sprawie przekazania w
drodze darowizny Miastu Minsk Mazowiecki nieruchomo6ci stanowiqcych
wlasno6c Powiatu Minskiego.

Ad. 15
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami przedstawit projekt

uchwaty w sprawie ogloszenia przetargu na sprzeda2 niezabudowanej
nieruchomoSci polozonej w Dzigkowi2nie, gmina Minsk Mazowiecki. Dodal, 2e na
tablicy ogloszen wywieszony byt wykaz 3 nieruchomo6ci przeznaczonych do
sprzedaZy i teraz ogloszony zostanie przetarg, ktory planuje przeprowadzic



13 kwietnia br. Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem
uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednoglo6nie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 294116 w sprawie ogloszenia przetargu
na sprzeda2 niezabudowanej nieruchomoSci poNo2onej w Dzigkowi2nie, gmina
Minsk Mazowiecki.

Ad. 16
Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powiedzial, ze dyrektor CKZiU wystqpita o nieodptatne przekazanie zdemontowanych
urzqdzen kotlowni po SOSzW, ktore przeznaczone bqdq do realizacji zajqc
praktycznych.
Nastqpnie przedstawit projekt uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne
przekazanie skladnikow majqtku ruchomego Starostwa Powiatowego w Minsku
Mazowieckim. WyjaSnil, ze chodzi o przekazanie Centrum Ksztalcenia Zawodowego
i Ustawicznego w Mihsku Maz. elementow kottowni pozostafych po SOSzW.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednoglo5nie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwatq Nr 295/16 w sprawie wyrazenia zgody na
nieodpNatne przekazanie skladnikow majqtku ruchomego Starostwa
Powiatowego w Minsku Mazowieckim.

Ad. 17
Naczelnik Wydziatu Inwestycji Wincenty Bartnicki przedstawiN projekt

uchwaiy w sprawie wspolnego przeprowadzenia postgpowania i udzielenia
zamowienia publicznego. WyjaSnit, iz chodzi o przeprowadzenie postgpowania dot.
utwardzenia czq6ci terenu dzialki nr 865/4 w Minsku Maz. i przebudowg chodnika w
ciqgu drogi powiatowej nr 2277\N przy ul. Budowlanej w Minsku Mazowieckim na
odcinku 174 m.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 296116 w sprawie wspolnego
przeprowadzen ia postgpowania i udzielen ia zamowienia pu bl icznego.

Ad. 18
Starosta - Antoni Jan TarczVnski poinformowal, 2e wptynglo odwolanie od

decyzji w sprawie pozwolenia na budowq, jeSli chodzi o halg sportowq przy ZS Nr 1

w Minsku Mazowieckim zlo2one przez dyrektora OHP. Dodal, ze wstgpnie wszystko
bylo uzgodnione.

Ad. 19
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie

wyrazenia zgody na nieodplatne przekazanie skladnikow majqtku ruchomego
Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim. Wyjasnila, 2e chodzi o przekazanie
Zarzqdowi Drog Powiatowych w Minsku Maz. skladnikow majqtkowych przekazanych
przez GDDK|A w Warszawie tj 2 posypywarek Danrob i 2 ptugow Snieznych
Schmidt
Nastgpnie przeprowadzono gNosowanie, w ktorym czlonkowie Zarzqdu glosowali
w nastqpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,



- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 297116 w sprawie wyra2enia zgody na
nieodpNatne przekazanie skNadnikow majqtku ruchomego Starostwa
Powiatowego w Minsku Mazowieckim.

Ad. 20
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy SS w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych
oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej i dotyczyly.
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.,
- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spotecznej w Kqtach
- Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mienr
- Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozefa w Mieni
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e w ubieglym roku wplynglo
pismo ks. Piotra Pierzchaly - dyrektora Wydzialu Nauki Katolickiej Diecezji
Warszawsko-Praskiej o wyrazenie zgody na zorganizowanie w Gimnazjum
i Liceum Ogolnoksztatcqcym w Minsku Maz. w dniu 1B marca 2016 r. podsumowania
konkursu dot. Swiatowych Dni Mlodzie2y oraz ufundowanie nagrody w postaci
tabletu (600 zl).
Zarzqd wyrazil zgodq na ufundowanie (z rezerwy budzetowej) nagrody.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w kt6rym za podjgciem uchwaly czfonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly.
- Czlonek Zarzqdu - l-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaty,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarz4d Powiatu podjqN uchwalg Nr 298/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok,

Ad.21
Ustalono, 2e kolejne posiedzenia Zarzqdu odbqdq sig w dniu 22 marca

i 30 marca br. o godz. 9.00.
Dyrektor PCPR Janusz Zdzieborski przedstawiN wniosek dotyczqcy

wyra2enia zgody na lo etatu do obstugi programu ,,Rodzina 500+", ktory ma byc
realizowany rowniez przez PCPR w ramach srodkow, jakie bgdq przyznane do
obslugi tego programu. Dodal, 2e jest 119 rodzin zastqpczych, w ktorych
umieszczonych jest 172 dzieci, z czego 126 w wieku do lat'18. Wyjasnil, ze
pracownik bgdzie miat w zakresie obowiqzkow gromadzenie dokumentacji
niezbgdnej do podjgcia decyzji, przygotowania decy4i przyznajqcej Swiadczenie,



przygotowanie list ptac, monitorowanie realizacji programu, wystqpowanie o srodki
i sorawozdawczosc
Zarzqd Powiatu jednoglosnie wyrazit zgodq,
Nastqpnie p, Janusz Zdzieborski zwrocit siq z wnioskiem o zwiqkszenie kwoty
wynikajqcej z zatrudnienia rodziny zastqpczej p. jako
rodziny zawodowej specjalistycznej. WyjaSnil, 2e w chwili obecnej otrzymujq
najni2szq kwotq jakq okreSla ustawa o rodzicielstwie zastqpczym tj 2.000 zl,
a zaproponowat o zwigkszenie tej kwoty do 2.600 zl (brutto).

Po przeanalizowaniu wniosku Zarzqd Powiatu w glosowanru jednoglosnie
wyrazil zgodq na zwigkszenie kwoty dla rodziny zawodowej zastqpczej.

Starosta odczylal pisma Przewodniczqcego Komisji PrzedsiqbiorczoSci
i Rozwoju - Norbefta Wielgosa o przygotowanie przez PUP w terminie do dnia
21 marca br, informacji o stanie wdraZanych i planowanych udogodnieniach dla
przedsigbiorcow, a w szczegolnoSci mozliwoSci wdrozenia inkubatora innowacyjnych
przedsigbiorstw, inkubatora matej przedsiqbiorczosci, wydania powiatowego
przewodnika dla przedsigbtorcow, prowadzenia e-urzgdu w obstudze
przedsiqbiorcow,

Starosta powiedzial, ze pismo zostanie przekazane do PUP w Minsku Maz.
Nastgpnie przedstawit kolejne pismo p, Norberta Wielgosa dotyczqce przygotowania
Wzez naczelnikow wydziatow Starostwa Powiatowego w terminie do 21 marca br,
informacji o stanie wdrazanych oraz planowanych udogodnierl dla obywateli
i przedsiqbiorcow, a w szczegolnosci mozliwo6ci wdrozenia do poszczegolnych
wydzialow e-urzqdu w obsludze przedsigbiorcow, czytnikow karl platniczych,
powiadamiania sms oraz przedstawienie przez naczelnika Wydzialu Komunikacji
rozwiqzania w zakresie obsiugi klientow rejestrujqcych pojazdy, gdyz obecne
rozwiqzanie uznawane jest za niedostateczne. Ponadto przygotowanie przez
naczelnika Wydz. Promocji o sposobach upowszechniania wdrozonych
i planowanych udogodnien.

Pismo przekazanie zostanie do naczelnikow Wydziaiow Starostwa,
Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytal pismo Powiatowej Rady Rynku

Pracy, ktora wyrazila swoje zaniepokojenie koniecznosciq likwidacji w 2016 r.

4 etatow w Powiatowym Urzqdzie Pracy w Minsku Mazowieckim oraz zwtocita siq
o ponowne rozwa2enie zasadnosci likwidacji tych etatow

Zarzqd Powiatu po analizie podtrzymal swoje stanowisko, 2e nie ma
mozliwosci utrzymania 4 etatow ze wzglgdu na brak Srodkow finansowych,

Starosta - Antoni Jan Tarczynski poinformowal, 2e wplynqt wyrok w sprawie
p, Matgorzaty Chwedoruk, wyrok jest niekorzystny dla DPS, naleZy zaplacic kwotq
20.136 zl z tytulu odszkodowania, rygor natychmiastowej wykonalno6ci 6.712 zl,
zwrot kosztow procesu 4.203 zl. Czlonkowie Zarzqdu otrzymali do zapoznania kopiq
wyroKu.
Wicestarosta powiedzial, ze wyrok byt rozpatrywany od strony merytorycznej i od
strony formalnej. Merytoryczne zarzuty zostafy potwierdzone i okazaty siq stuszne.
W zakresie spraw formalnych mozna bytoby zlo2yc apelacjq.
Po analizie wyroku wraz z uzasadnieniem podjgto decyzjg o zloZeniu apelacji,

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk odczytata pismo dyrektora Zespotu Szkot
Agrotechnicznych w Minsku Maz, zlo2one w nawiqzaniu do przeslanych pism dot.
wyjasnienia kwoty zwiqkszenia planu finansowego na wynagrod zenia za rok 2015.

4d.22
Protokol posiedzenia w dniu 22 lutego 2016 r. zostal przyjqty jednogtosnie,



Ad. 23
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarost a - Krzy sztof Ploch ock i

Czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


